
ZÁPISNICA č. 4
zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre konaného dňa 9.5.2023 

Prítomní: prof. PaedDr. Bernard Garaj, CSc., , prof. PhD. Peter Ivanič, PhD., doc. PaedDr.
Igor Lomnický, PhD., doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD., PhDr. Katarína Sedlárová, Mgr. Jalal
Al-Ali, PhD., Mgr. Ervín Weiss, PhD., Mgr. Patrik Lekeš, Bc. Lucia Trégerová, 

Ospravedlnení: Samuel Olach, Adam Kazár,  Eva Tršková, prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, 
CSc., doc. Mgr. Emília Perez, PhD., PhDr. Tomáš Koprda, PhD.,  

Hostia: prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD., Mgr. Patrik Petráš, PhD.

AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia. 

Program:

1. Otvorenie a kontrola plnenia uznesení
2. Návrh Organizačného poriadku FF UKF v Nitre
3. Návrh Disciplinárneho poriadku FF UKF v Nitre
4. Návrh zástupcu FF UKF v Nitre do Rady vysokých škôl SR na funkčné obdobie 2023-

2027
5. Rôzne
6. Záver

Ad 1)
Predseda AS FF UKF v Nitre Mgr. Ervín Weiss, PhD., privítal členov AS FF UKF a

oboznámil ich s programom rokovania.

Ad 2)
Na rokovanie  AS FF UKF boli  prizvaní  hostia:  dekan fakulty  prof.  PhDr.  Martin

Hetényi, PhD. a prodekan pre vzdelávanie Mgr. Patrik Petráš, PhD.

Ad 3)
Dekan fakulty  prof.  Hetényi  predstavil  členom AS FF UKF Návrh Organizačného

poriadku FF UKF. Informoval ich o doplnených paragrafoch, ktoré nadväzujú na nový štatút
univerzity. 

Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF: 15
Počet prítomných členov AS: 9
Počet kladných hlasov: 9
Počet záporných hlasov: 0
Zdržali sa hlasovania: 0

Uznesenie 18/2023/AS/FF 
AS FF UKF v Nitre schvaľuje Návrh Organizačného poriadku FF UKF v Nitre. 

Ad 4) 



 Prof. Hetényi v ďalšom bode oboznámil senát s  Návrhom Disciplinárneho poriadku
FF UKF v Nitre. Poznamenal, že ide o zladenie s novým štatútom a zapracované zmeny boli
prediskutované s členmi disciplinárnej komisie.  Prof. Garaj podotkol, že do budúcnosti by
bolo vhodné aby členovia AS dostali podklady, v ktorých by boli zmeny vyznačené, kvôli
porovnaniu.  S jeho poznámkou vedenie  súhlasilo  a sľúbilo,  že  to  kvôli  prehľadnosti  budú
aplikovať, avšak v týchto prípadoch sa menili celé odseky, a preto by to nebolo prehľadné.

Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF: 15
Počet prítomných členov AS: 9
Počet kladných hlasov: 9
Počet záporných hlasov: 0
Zdržali sa hlasovania: 0

Uznesenie 19/2023/AS/FF
AS FF UKF v Nitre schvaľuje Návrh Disciplinárneho poriadku FF UKF v Nitre

Ad 5)
Dekan fakulty tiež predstavil Návrh na zástupcu do Rady vysokých škôl SR. Navrhol 

prodekana pre vedeckovýskumnú činnosť a doktorandské štúdium doc. Mgr. Dominik Repku,
PhD.. Poznamenal, že docent Repka, túto funkciu doposiaľ zastával zodpovedne. 

Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF: 15
Počet prítomných členov AS: 9
Počet kladných hlasov: 9
Počet záporných hlasov: 0
Zdržali sa hlasovania: 0

Uznesenie 20/2023/AS/FF  
AS FF UKF v Nitre schvaľuje doc. Mgr. Dominika Repku, PhD. ako zástupcu FF UKF v Nitre
v Rade vysokých škôl na funkčné obdobie 2023-2027.

Ad 6,7)
Predseda  AS  FF  UKF  oznámil  členom,  že  niektorí  navrhnutí  členovia  volebnej

komisie, sa z ospravedlniteľných dôvodov nebudú môcť zúčastniť volieb do zamestnaneckej a
študentskej časti AS.  Z toho dôvodu navrhol nových členov do volebnej komisie pre Voľby
do študentskej časti AS FF UKF v Nitre a náhradných členov do volebnej komisie pre Voľby
do zamestnaneckej časti AS FF UKF v Nitre.

Návrh náhradných členov volebnej komisie pre Voľby do zamestnaneckej časti AS FF UKF 
v Nitre:

Mgr. Erika Vnučková
Mgr. Jozef Palitefka, PhD.



Návrh členov volebnej komisie pre Voľby do študentskej časti AS FF UKF v Nitre:

Mgr. Stanislava Blahová
Lenka Halušová

Hlasovanie o menovaní náhradníkov volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej časti AS 
FF UKF v Nitre: 

Voľba sa uskutočnila tajným hlasovaním. 

Výsledky hlasovania:
Mgr. Erika Vnučková – 9 hlasov
Mgr. Jozef Palitefka, PhD. – 9 hlasov

Uznesenie 21/2023/AS/FF 
AS FF UKF ustanovuje náhradných členov do volebnej komisie pre voľby do zamestnaneckej
časti AS FF UKF v Nitre v nasledovnom zložení: Mgr. Erika Vnučková, Mgr. Jozef Palitefka,
PhD.

Hlasovanie o menovaní nových členov volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS
FF UKF v Nitre: 

Voľba sa uskutočnila tajným hlasovaním. 

Výsledky hlasovania: 
Mgr. Stanislava Blahová – 9 hlasov
Lenka Halušová – 9 hlasov

Uznesenie 22/2022/AS/FF 
AS FF UKF ustanovuje nových členov do volebnej komisie pre voľby do študentskej časti AS
FF UKF v Nitre v nasledovnom zložení: Mgr. Stanislava Blahová, Lenka Halušová.

Ad 8)

Členovia AS FF UKF sa opýtali vedenia fakulty na druhé kolo prihlášok na bakalárske
a magisterské štúdium. Prodekan Petráš ich informoval, že by malo byť spustené v priebehu
aktuálneho mesiaca.  Dekan fakulty objasnil  stiahnutie  jedného bodu programu zasadnutia,
ktorými  mali  byť  Zásady  doktorandského  štúdia  FF  UKF.  Dôvodom  bolo  potrebné
dopracovanie  návrhu,  o ktorom prebehli  diskusie  vo vedeckej  rade.  Mgr.  Lekeš  sa  opýtal
vedenia na dátumy, ktoré boli v návrhu. Na čo reagoval dekan fakulty, že niektorí členovia
vedeckej rady boli za, avšak niektorí proti navrhnutým termínom. Vysvetlil dôvody prečo nie
je  zadefinovaný  v Zásadách  doktorandského  štúdia.  Na  čo  reagoval  prof.  Ivanič,  ktorý
poznamenal,  že  iné  fakulty  majú  ešte  skoršie  termíny.  Taktiež  poukázal  na  publikovanie
článkov  doktorandmi.  Dekan  fakulty  následne  oboznámil  členov  AS  o financovaní
doktorandského štúdia, ktoré je nerentabilné. Prof. Garaj poznamenal, že ťažko sa dostaneme



na úroveň, aby za doktorandov fakulta nič nedoplácala. S členmi AS zdieľal myšlienku, že ak
má odbor žiť, musí na ňom byť aj vedecká škola, a preto je povinnosťou mať doktorandov.
Tiež poukázal  na to,  ako to bude o niekoľko rokov. Keďže katedry nevedia doktorandom
zaručiť pracovné miesto na fakulte, nebudú sa mať z doktorov kedy stať docenti a profesori,
ktorých bude z toho dôvodu nedostatok. Prof. Ivanič s jeho príspevkom do diskusie súhlasil
a doplnil,  že  je  to  problém aj  z toho  dôvodu,  že  na  fungovanie  odboru  je  potrebné  mať
viacerých garantov. Reagoval na to Doc. Lomnický, ktorý podotkol, že hoci sme pod tlakom,
s mladými prichádza potenciál. 

Ad 9)
Dr. E. Weiss v závere zasadnutia poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť počas

celého funkčného obdobia Akademického senátu a ukončil rokovanie AS FF UKF. 

Zapísala: Bc. Lucia Trégerová

Mgr. Ervín Weiss, PhD. v.r.
predseda AS FF UKF v Nitre


